
 

 

 

                                  P R O T O K Ó Ł NR   7/2014 

 z  VII  sesji Rady Gminy Rytwiany odbytej w dniu  30 marca 2015 r. 

                              w  Urzędzie Gminy Rytwiany. 

 

 

I. Obecni na sesji: 

  

1/ Radni według załączonej listy obecności  - 13 radnych. 

2/ Grzegorz  Forkasiewicz – Wójt Gminy Rytwiany 

3/ Marianna Stryszowska – Sekretarz Gminy Rytwiany 

4/ Mirosława Szewczyk – Skarbnik Gminy Rytwiany 

5/ Sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli:  przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich Kierownik  Piotr Radomski oraz przedstawiciel  Powiatowego 

Zarządu Dróg Dyrektor Rafał Suska. 

 

II. Przebieg obrad: 

 

Obrady sesji trwały od godz. 11.00 do godz. 14.05. 

Nieobecni radni: Krzysztof Janik, Lech Kędzierski. 

Radna Beata Gołyska przybyła na sesję o godz.  11.10. 

 

Pkt 1 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski  powitał  radnych,  sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie otworzył obrady sesji i przedstawił porządek 

obrad. Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie przy  12 obecnych 

radnych w chwili głosowania. 
 

Zatwierdzony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Informacja Wójta o pracy pomiędzy sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w/s określenia kryteriów naboru na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rytwiany na lata 2015-2027. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  inkasa podatków i opłat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami. 

10. Informacja Wójta Gminy o współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

11. Interpelacje i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Gwizdowski poinformował, że pytania do 

zaproszonych gości radni będą mogli kierować po  zrealizowaniu 2 punktu 

porządku obrad. 
 

Pkt 2 

 

Protokół z sesji  nr VI został zatwierdzony jednogłośnie  przy   obecnych  12 

radnych podczas głosowania. 

 

 

Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz wyjaśnił, że obecność na sesji 

przedstawicieli  Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i  Powiatowego 

Zarządu Dróg  spowodowana jest  wnioskami radnych w celu omówienia 

problematyki drogi wojewódzkiej  764  i dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski poprosił o zadawanie pytań  

zaproszonym gościom. 

 

 

- Radna Irena Pogorzelska  zabrała głos  w sprawach:  udrożnienia rowów przy 

drodze powiatowej w Święcicy,  naprawy zjazdów z tej drogi, wyjaśnienia 

celowości  ustawienia znaku zakazu poruszania się pojazdów powyżej 12 ton po 

drodze wojewódzkiej nr 764. 

Przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich wyjaśnił, że  

przedsiębiorców mających siedziby przy drodze 764 znak ten nie obowiązuje. 

Znak jest ustawiony tymczasowo.  

- Wójt Grzegorz Forkasiewicz zapytał, czy jest możliwość zwiększenia 

dopuszczalnej prędkości poruszania się pojazdów po drodze 764? 

- Radny Wiesław Skład – obecnie ruch tranzytowy odbywa się przez Osiek, ruch 

lokalny  na trasie  Połaniec – Staszów, ale czy to się nie zmieni? 

Przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg odpowiedział, że zgoda na 

umieszczenie znaku jest tymczasowa, Zarząd będzie składał wniosek o zgodę na 

stałe umieszczenie tego znaku. Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich 

wnioskuje a Generalna  Dyrekcja  wydaje zgodę na wprowadzenie zakazu 

poruszania się pojazdów powyżej 12 ton. 

- Radny Jacek Pytko   zapytał dlaczego ustawiono znak zakazu  przy drodze 



wojewódzkiej? 

Przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg odpowiedział, że  jest to wynik 

porozumienia zawartego z Ministerstwem. Budowa obwodnicy w Osieku i 

ograniczenie ruchu na drodze 764. To warunkowało przyznanie  środków 

unijnych na przebudowę drogi. Szczegółów zagadnienia nie zna. 

 

- Wójt Grzegorz Forkasiewicz zwrócił uwagę na fakt, że o wprowadzone 

ograniczenie ruchu tranzytowego na drodze 764 spowodowało natężenie ruchu 

na drogach powiatowych Sydzyna - Sichów Duży – Pacanówka. Drogi te są 

bardziej obciążone i niszczone przez  samochody ciężarowe. 

Sołtys wsi Rytwiany  zgłosił potrzebę zamontowania barier przy moście przy 

ulicy Niwy. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Rafał Suska odnosząc się do nasilonego 

ruchu na trasie Sichów – Sydzyna powiedział, że zostanie wprowadzone 

ograniczenie ponieważ  drogi te nie  mają odpowiedniej szerokości , występują 

pęknięcia przy krawędziach jezdni. Zwiększenie natężenia ruchu na tych 

drogach jest niebezpiecznie dla uczestników ruchu drogowego. 

Wnioski dotyczące ustawienia znaków drogowych będą realizowane. 

Odnośnie  udrożnienia rowów i remontu przepustów w Święcicy Dyrektor 

powiedział, że w tej konkretnej sytuacji  ważne jest  odwodnienie pól i 

urządzenia melioracyjne. Dyrektor Suska zobowiązał rozważyć  możliwość 

udrożnienia rowów i remontu istniejących zjazdów. 

Odnośnie  zamontowania barier przy moście przy ulicy Niwy -  Dyrektor Suska 

zaproponował spotkanie w terenie i zbadanie sprawy.  

- Radna Zofia Mazanka – w sprawie zamontowania barier  przy przepuście 

drodze Sichów – Pacanówka. 

Dyrektor Rafał Suska – odpowiedział, że  są ograniczenia środków i nie  ma 

możliwości aby przy każdym przepuście  montować barierki. 

- Radny Krzysztof Drzazga – uważa, że barierki przy moście w Grobli są 

niewłaściwie zamontowane /chodzi o usytuowanie/. Nie poprawiają 

bezpieczeństwa. 

Dyrektor Rafał Suska odpowiedział, że  zastosowania są takie na jakie 

pozwalają przepisy prawa. Teren jest taki, że z jednej strony obszar chroniony 

Natura 2000,  z drugiej budynek i teren pod ochroną konserwatora zabytków. 

- Radny Krzysztof Drzazga  zwrócił uwagę na  brak rowu przy drodze  do 

Klasztoru / w pobliżu lasu/. 

Dyrektor Suska – odpowiedział, że współpraca z Nadleśnictwem układa się 

dobrze. W ramach współpracy będzie realizowana budowa drogi Klasztor – 

Szczeka. Podejmą także działania w sprawie rowu. 

- Radna Beata Gołyska – w sprawie niedrożnego rowu przy drodze w 

Pacanówce. 

Dyrektor Rafał Suska  –  wszystko jest kwestią priorytetów według których 



realizowane są  zadania.  

Radny Artur Dzieciuch w sprawach: usunięcia zarośli w pasie drogi powiatowej; 

dokładnego wykaszania trawy przy moście / żeby barierki były widoczne/; 

wykonania wjazdów na ulicy Dąbrówki. 

 

- Radny Jacek Pytko – podziękował za  wyczyszczenie poboczy i prosi o 

wykopanie rowu przy drodze w Niedziałkach. 

- Radny Jacek Pytko zadał pytanie przedstawicielowi Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg – czy przedsiębiorca ma prawo dojechać drogą 764 samochodem 

ciężarowym do miejsce zamieszkania? 

Przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg odpowiedział, że każdy ma 

prawo dojechać do swojej posesji. 

- Przewodniczący Rady Jerzy Gwizdowski zapytał, czy  pozwolenia na przejazd 

objęte są opłatą. Przedstawiciel Zarządu odpowiedział, że nie ma opłaty. 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał czy w ramach dobrej współpracy z 

Nadleśnictwem planowana jest budowa drogi  Sichów – Wymysłów? 

Dyrektor Suska odpowiedział, że droga ta jest ujęta w planach do realizacji. 

- Radna  Irena Pogorzelska zwraca uwagę na potrzebę dokładnego wykaszania 

poboczy przy drogach powiatowych. 

- Radny Jan Tałaj poruszył sprawy:  odwodnienia drogi Wiśniówka – Niekrasów 

/w lesie/ oraz wycięcia drzew; oznakowania strzałkami skrzyżowania; 

wykopania rowu przy ulicy Jagiełły  w Strzegomiu  /w pobliżu skrzyżowania 

dróg w kierunku Mucharzewia/. 

Dyrektor  Rafał Suska odpowiedział, że zna problem z  odwodnieniem drogi 

Wiśniówka – Strzegomek. Na ile można było to rowy zostały wykonane. 

Problem z odwodnieniem jest szerszy, założony jeden przepust nie załatwił  

pasie drogowym są wycięte. 

Odnośnie odwodnienia drogi /ulica Jagiełły/ - przy przebudowie drogi nie da się 

tego zrobić. 

 

Następnie o możliwość wypowiedzi poprosił mieszkaniec Rytwian, ulicy 

Staszowskiej pan Stanisław Wilk. Mieszkaniec Rytwian  zadał następujące 

pytania dotyczące drogi wojewódzkiej 764: 

- jaki termin obowiązywania ograniczenia dla samochodów ciężarowych jest 

przyjęty w projekcie organizacji ruchu? 

- czy  będzie ścieżka rowerowa, jeżeli tak  to po której stronie? 

Uważa, że  droga po przebudowie powinna być bardziej bezpieczna od starej.  

Obecnie chodnik dla pieszych jest tylko po jednej stronie, wcześniej pobocza 

były po obu stronach  drogi. Trudno przejść  na drugą stronę drogi, trudno 

włączyć się do ruchu. Pan  Stanisław Wilk poinformował, że  wystosowany 

został wniosek do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  o utrzymanie 

ograniczenia dla samochodów ciężarowych. Wniosek poparty jest 497 

podpisami mieszkańców Rytwian. 



Przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg  odpowiedział, że nie będzie 

ścieżki rowerowej przy drodze 764 ponieważ pas drogowy nie ma 

wystarczającej szerokości. Co do ograniczenia ruchu dla samochodów 

ciężarowych – jest ono tymczasowe, obowiązuje  do połowy bieżącego roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski podziękował za udział w sesji 

przedstawicielom Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i 

Powiatowego Zarządu Dróg. 

O godzinie 12.20  Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach 

do godz. 12.30. 

 

 

 

Pkt 3 

 

Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz poinformował zebranych o pracy urzędu w 

okresie między sesjami: 

- zakończono wybory sołtysów i rad sołeckich na nowa kadencję, 

- zakończono  zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP, 

- opracowana została pierwsza wersja Strategii Rozwoju Gminy.  Jest do wglądu 

u  kierownika Dariusza Ciepieli, można wnosić uwagi, 

- rozstrzygnięty został przetarg  na rozbudowę remizy OSP w Święcicy.      

  Podpisano umowę z wykonawcą  Firmą  „Darbud”  z Kłody,  

- ogłoszono przetarg na odbudowę dróg powodziowych. Nie było jeszcze 

otwarcia ofert. 

Wójt poinformował radnych, że  Gmina Staszów zwróciła się z wnioskiem do  

Gminy Rytwiany o przekazanie dotacji oświatowej na dzieci  zamieszkałe na 

terenie gminy Rytwiany,  a uczęszczające do przedszkola w Staszowie. Gmina 

Rytwiany ma obowiązek przekazać dotację. Podobny mechanizm zastosuje 

Gmina Rytwiany w stosunku do dzieci uczęszczających do naszych przedszkoli, 

a mieszkających w sąsiednich gminach. Niestety  bilans dla nas będzie ujemny. 
 

 

 

 

Pkt 4 

 

Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska przedstawiła uzasadnienie do  uchwały 

w sprawie  określenia kryteriów naboru na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli, dla których Gmina Rytwiany jest organem 

prowadzącym. Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 30.03.2015 r. po 

wprowadzeniu poprawek:  w § 3 ust. 1 pkt  3 (dochód na osobę wynosi  nie 

więcej niż 90% kwoty o której mowa w art. 5 ust. 1 ustawy o świadczeniach 



rodzinnych – 8 pkt); w § 3 ust. 1 pkt 5  ( rodzeństwo kandydata uczęszcza do 

tego samego przedszkola, do szkoły podstawowej lub gimnazjum, w obwodzie 

której ma siedzibę przedszkole – 8pkt );  w  3 ust. 2 pkt 2  (informacja z 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rytwianach o sytuacji rodzinnej, o 

której mowa w § 3 pkt 2 niniejszej uchwały). 

 

Radny Artur Dzieciuch nawiązując  do wniosku Gminy Staszów o przekazanie 

dotacji  na dzieci uczęszczające do przedszkola w Staszowie, zapytał, czy były 

podejmowane rozmowy z rodzicami tych dzieci aby uczęszczały do naszych 

przedszkoli? Czy tamte przedszkola są lepiej wyposażone? 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że przedszkola prowadzone przez Gminę 

Rytwiany są bardzo dobrze wyposażone. 

Wójt dodał, że wniosek o przekazanie dotacji wpłynął w ubiegłym tygodniu, 

rozmów jeszcze nie było. Głównym powodem dla którego te dzieci uczęszczają 

do przedszkoli poza terenem naszej gminy jest miejsce pracy rodziców.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy  istnieje szansa aby Staszów nie 

domagał się przekazania dotacji i jaka jest to kwota? 

Wójt odpowiedział, że  dla Staszowa 30 tys. złotych. Przepisy prawa 

zobowiązują do  przekazanie dotacji.   

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały i poddał pod 

glosowanie. Uchwała nr VII/27/2015 w sprawie  określenia kryteriów naboru na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, dla których Gmina 

Rytwiany jest organem prowadzącym podjęta została jednogłośnie  13 głosami 

przy obecnych 13 radnych. 
 

Pkt 5 

 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy Mirosława Szewczyk. 

Zmiany w WPF spowodowane są zmianami w budżecie  min. wprowadzeniem 

do budżetu dochodów z projektu POKL Aktywna Kobieta w kwocie 68 022zł. 

Zwiększono również wydatki majątkowe o kwotę  5 000 zł z przeznaczeniem  

na dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji. Zmieniono również sposób 

finansowania zadania  Przebudowa studni głębinowej w m. Ruda. Będzie to 

wydatek w formie dotacji celowej na realizacje inwestycji samorządowych 

zakładów budżetowych. 
 

Pytań i dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący  Jerzy Gwizdowski  odczytał treść projektu uchwały i poddał 

pod głosowanie. Uchwała nr VII/28/2015  w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rytwiany na lata 2015-2027 została podjęta jednogłośnie 12 

głosami  w obecności 12 radnych  na sali obrad podczas głosowania. Radny Jan 



Tałaj wyszedł  na chwilę z sali obrad.  
 

 

Pkt  6 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2015 rok przedstawiła Skarbnik Gminy 

Mirosława Szewczyk. Projekt uchwały przewiduje: zmniejszenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę  27 265złotych, zwiększenie planu dochodów i 

wydatków o kwotę 92 676 złotych, dokonanie przeniesień w planie wydatków 

na kwotę 470 597złotych / przeniesienia pomiędzy paragrafami/. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Gwizdowski odczytał treść projektu 

uchwały i zarządził głosowania. Uchwała nr VII/29/2015 w sprawie  zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok została podjęta jednogłośnie 13 głosami, w 

obecności 13 radnych. 

 

 

 

 

 

Pkt 7 

 

Wójt Gminy  poinformował radnych, iż istnieje możliwość wyodrębnienia z 

budżetu gminy kwoty 227 tys. złotych  z przeznaczeniem na fundusz dla 

poszczególnych sołectw - w różnej wysokości. Nie będzie to dodatkowa kwota  

dla sołectw, a wyodrębnienie Funduszu Sołeckiego uszczupli realizację dużych 

inwestycji w Gminie /odbudowa dróg, budowa boisk/. Pozostawienie kwoty 227 

tys. złotych w budżecie bez rozbijania na poszczególne sołectwa umożliwi  

starania o pozyskanie  dodatkowych środków z zewnątrz na realizację 

inwestycji. Przeznaczenie tej kwoty na fundusz dla poszczególnych sołectw 

uniemożliwi starania o dodatkowe  środki z zewnątrz na większe inwestycje. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Lokalnego Irena Pogorzelska zapoznała   

zebranych z protokołem z posiedzenia Komisji Rozwoju Lokalnego odbytego w 

dniu  30 marca 2015 r. Komisja  wnioskuje o nie wyodrębnienie Funduszu 

Sołeckiego na 2016 r. 

Radna Zofia Mazanka uważa, że wyodrębnienie funduszu w sołectwie to 

dodatkowa praca dla sołtysa. 

Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska poinformowała, że podjęcie  uchwały o 

wyodrębnieniu funduszu sołeckiego  skutkuje przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał treść projektu 

uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 



w budżecie Gminy Rytwiany w 2016 r. i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr VII/30/2015 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rytwiany w 2016 r. została podjęta  

jednogłośnie 12 głosami w obecności 12 radnych  /radny Wiesław Skład opuścił 

na chwilę salę obrad/. 

 

 

 

Pkt 8 

 

 

Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

w sprawie  inkasa podatków i opłat. W związku ze zmianą sołtysów w 

niektórych sołectwach należy podjąć uchwałę określającą inkasentów podatków 

i opłat. 

Komisja Rozwoju Lokalnego na posiedzeniu w dniu 30 marca 2015 r. 

pozytywnie zaopiniowała wynagrodzenie dla inkasentów w wysokości 10% od 

sumy zainkasowanych podatków i 5% od  sumy zainkasowanych opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski przeczytał treść projektu 

uchwały i zarządził głosowanie. 

Uchwała nr VII/31/2015  w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości lub w formie łącznego zobowiązania pieniężnego 

oraz opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Rytwiany, oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

podjęta została 13 głosami, w obecności 13 radnych podczas głosowania. 

 

 

Sołtys wsi Ruda zapytała czy nie można ustalić wynagrodzenia w kwocie 10% 

za inkaso opłat za śmieci. 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że można ale  konsekwencją będzie 

wzrost opłaty za śmieci. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Gwizdowski poinformował, że inkaso pozostaje 

bez zmian, natomiast  w kwietniu odbędzie się posiedzenie Komisji Rozwoju 

Lokalnego na którym odbędzie się dyskusja na temat  kwoty ryczałtu dla 

sołtysów. 

 

 

 



Pkt 9 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami. Wójt  wyjaśnił, że jest ustawowy obowiązek  

uchwalania corocznie programu ochrony zwierząt. Projekt został opracowany, 

zaopiniowany przez uprawnione podmioty. Ponieważ problem bezdomności 

zwierząt narasta program określa  działania zmierzające do poprawy sytuacji na 

terenie gminy Rytwiany. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Gwizdowski odczytał treść projektu 

uchwały i zarządził glosowanie. Uchwała nr VII/32/2015 w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Rytwiany w 2015 r. została podjęta  13 głosami w 

obecności 13 radnych podczas głosowania. 

 

 

 

Pkt 10 

 

 

Radni zapoznali się z sprawozdaniem Wójta  Gminy  z realizacji programu 

współpracy Gminy Rytwiany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  

prowadzącymi działalność  pożytku publicznego za rok  2014.  

 

 

 

 

 

Pkt 11 

 

W interpelacjach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

 

- Radny Michał Rajca w sprawach:  umieszczenia znaku „ustąp pierwszeństwa” 

przy skrzyżowaniu ulic Łąkowej i Kościuszki; umieszczenia tablic z 

oznaczeniem ulic przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Długiej; utwardzenia 

drogi /ulica Piaskowa/; zwrócenia uwagi na jakość pracy operatora koparki. 

 

- Radny Artur Dzieciuch – w sprawach:  zwrócenia uwagi P. Gajowi aby 

porządnie wykonywał pracę; rozeznania możliwości przyporządkowania 

miejscowości Strzegom, Strzegomek do poczty Rytwiany zamiast Osiek. 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że można podjąć próbę, ale należy 



liczyć się z następstwem tej zmiany tj. wymianą dowodów osobistych, 

prawa jazdy. 

 

- Radna Mieczysława Sikora  - w sprawach: umieszczenia 2 tablic 

ogłoszeniowych w Kłodzie,  budowy ogrodzenia boiska w Kłodzie. 

Wójt odpowiedział, że boiska powinno być ogólnodostępne, nie budujemy 

ogrodzeń. 
 

Radna Mieczysława Sikora  wyjaśniła, że  chodzi o zabezpieczenie  aby piłka 

nie wypadała podczas gry na drogę. 

 

- Radny Jan Tałaj – w sprawie zmiany wystroju sali obrad. Radni zasługują na 

pracę w lepszych warunkach. 

 

Wójt  Grzegorz Forkasiewicz uważa, że wniosek jest słuszny, ale „szewc w 

podartych butach chodzi”. Zawsze są pilniejsze potrzeby od zmiany wystroju 

sali narad. 

Przewodniczący Rady Jerzy Gwizdowski powiedział, że wniosek będzie wzięty 

pod uwagę. 

 

Sekretarz Gminy  poprosiła radnych o staranne wypełnienie oświadczeń 

majątkowych. 

 

 

Pkt 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Gwizdowski podziękował wszystkim za 

udział i zamknął obrady VII sesji Rady Gminy Rytwiany. 

 

 

 

Prot. U.Marczewska                                              Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                     Jerzy Gwizdowski 


